
Bestyrelsesmøde den 5. december 2018.  
 
Deltagere: Arne Mosegaard, Dorte Bindslev, Niels Essemann, Anders Andersen (referent) 
 
Dagsorden:  

1. Siden sidst 

2. Foreningens økonomi 

3. Ulovlig parkering på vejen  

4. Status på hjertestarteren - tilslutning til App. 

5. Klaprende dæksel på Engløkken  

6. Eventuelt 

 

Referat: 
 

1. Siden sidst 
- Beskæringen af beplantningen mod Søndergården er blevet gennemført. Resultatet 

er blevet positivt modtaget. 
 
- Kommunen har efter aftale med Kålmarken leveret 3 hvidtjørn, som skal sættes 

langs stien mellem Kålmarken og Krudthuset.  
 

- Kålmarkens brønde og faskiner er blevet tømt, og har samtidig fået det årlige 
serviceeftersyn. Alt under jorden ser fint ud. Dækslerne på nogle af gangstierne er 
dog i en noget ringe forfatning, og derfor skal de formentlig skiftes snart.  
Bestyrelsen undersøger, om de gennem rustede dæksler kan skiftes på samme  
måde som det, der blev skiftet i sommer, ved at bestyrelsen selv klarer det.  
Det vil i så fald formentlig ske i løbet af foråret.  
 
Er der beboere, som bemærker meget defekte dæksler på gangstierne, hører 
bestyrelsen gerne fra jer. 

 
- Vedtægtsgruppen har været samlet, og er tæt på at kunne aflevere et oplæg til 

ændrede vedtægter. Vedtægtsgruppen satser på, at forslaget til 
vedtægtsændringer vil kunne sættes i høring blandt foreningens medlemmer 
omkring januar, sådan at alle har god tid til at fremsende ændringsforslag inden 
den 01.03.2019. 

 
 

2. Foreningens økonomi 
- Bestyrelsen gennemgik foreningens økonomi, der er blevet gjort op for året og, 

viser, et overskud på cirka 30 - 40.000 kr. 



 
 

3. Ulovlig parkering på vejene.  
 

Bestyrelsen har igen fået henvendelser om de ulovlige parkeringer på vejene.  
Og - bestyrelsen opfordrer igen, bl.a. med skriftlige henstillinger i bilruden på 
”synderne” til, at de bruger parkeringspladserne.  

 
Det kan ikke understreges nok, at det udgør en fare for sikkerheden i bebyggelsen, 
når vejene spærres af biler, der er parkeret – nogle endda et godt stykke fra 
kantstenen. Herudover gør de parkerede biler det svært at komme forbi for alle, der 
har et lovligt ærinde i bebyggelsen    

 
 

4. Status på hjertestarteren - tilslutning til App. 
- Kålmarkens hjertestarter er noteret hos Tryg Fonden på deres hjemmeside, men 

ikke på Tryg Fondens hjertestarter-app. Bestyrelsen sørger for, at den også kommer 
på app´en, så den er fuldt synlig og let at finde i tilfælde af, at uheldet er ude og den 
skal bruges til et hjertestop i Kålmarken. 

 
Hjertestarteren har tidligere været låst inde, men nu fjernes låsen, så 
hjertestarteren er fuldt tilgængelig for alle. 

 
- Bestyrelsen vil gerne høre fra alle, som kan håndtere en hjertestarter og som ser sig 

i stand til at give livreddende førstehjælp, så de kan blive skrevet på listen, der 
hænger ved hjertestarteren, som er placeret på pumpehuset på Strandløkken. 

 
- Livreddende førstehjælpskursus og hjertestarterkursus blev afholdt i 2017, og 

bestyrelsen vil meget gerne høre fra alle, som har interesse i at deltage i et sådant 
kursus, såfremt det bliver gentaget.  

 
 

5. Klaprende dæksel på Engløkken  
- Her kontaktes HOFOR for udbedring. Hvis de ikke har ansvaret, så forsøger 

bestyrelsen igen selv at udbedre skaden. 
 
 

6. Eventuelt 
- Legepladsudvalget har afholdt møde med kommunen om mulighederne for at låne 
eller leje grunden ved siden af Krudthuset med henblik på at kunne lave en legeplads 
på grunden. Kommunen vil gerne låne grunden til Kålmarken dog på nogle vilkår, som 
udvalget og bestyrelsen lige vil tænke godt igennem, inden der eventuelt gås videre 
med sagen.  

 
 


